
 

Стопанската комисия ще проведе изнесено заседание в
Къшин
вторник, 30 август 2016

Постоянната комисия по стопанска политика и транспорт с председател Йордан Георгиев към ОбС -
Плевен ще проведе изнесено заседание в село Къшин. Заседанието е на 31 август /сряда/ от 10 ч. в
сградата на Кметството. Дневният ред е от една точка – обсъждане на актуални за селото проблеми,
свързани с нивото на подпочвените води и заблатеност на местността ”Чешмата”.

От ноември 2015 г. в Къшин се повишава нивото на подпочвените води, това създава все по-сериозни
проблеми в жилищни сгради, съобщи по-рано кметът на селото Пламен Петков. По думите му в селото
са наводнени десетина приземни помещения, а при изпомпването на водата от тях - собствениците
наводняват улици и съседни дворове. Разширява се и блатото в землището на Къшин, образувано през
2000 г., коментира Петков. За проблема той е сигнализирал Общината и различни институции.
Решаването на проблема с водите е бил възложен на общинското предприятие "Паркстрой", но според
Петков действията не са дали резултат. 

 

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               page 1 / 1

http://www.tcpdf.org

